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BESZÁMOLÓ 
a Közoktatási, Kulturális és Sportbizottság munkájáról 

 
Tisztelt Képviselı-testület! 
 
A Közoktatási, Kulturális és Sportbizottság tevékenységét 2006-2010-ben a Képviselı-
testület munkatervéhez igazodva munkaterv alapján végezte.  
A bizottság tagjai voltak 2007. február 1-ig: elnök: Sólyom Sándor 
     Képviselı tagok: Budai Erzsébet, Zsíros László 
     Külsı tagok: Dr. Guláné Bacsó Krisztina, Kozma László 
2007. február 1-tıl: elnök: Sólyom Sándor 
     Képviselı tagok: Budai Erzsébet, Zsíros László 
     Külsı tagok: Némethyné Koszta Rozália, Kozma László 
2009. augusztus 19-tıl: elnök: Perényi Barnabás 
     Képviselı tagok: Budai Erzsébet, Zsíros László 
     Külsı tagok: Némethyné Koszta Rozália, Kozma László 
Munkánkat a Polgármesteri Hivatal részérıl segítették: 
     Dr. Guláné Bacsó Krisztina, Jakkel Péterné,  

Dr. Márton Kinga, Fövenyessy Pálné 
 
Az elmúlt ciklusban valamennyi képviselı-testületi ülés elıtt bizottsági ülést tartottunk. 
Megtárgyaltuk és véleményt alkottunk a bizottság szakterületéhez kapcsolódó napirendi 
pontokról, a város költségvetési koncepciójáról, rendeletérıl, beszámolóiról, valamint a 
rendeletmódosításokról. A bizottsági ülések látogatottsága megfelelı volt. Hiányzás 
táppénzes állomány és munkahelyi elfoglaltság miatt fordult elı. 
 
A napirendi pontok tárgyalása során sok esetben vitára került sor, fıleg az éves költségvetés, 
intézményi racionalizálás tekintetében.  
 
Munkánk során meghatározó alapelv volt az önkormányzati törvényben megfogalmazott 
kötelezı feladatok és képviselı-testület által elfogadott, vállalt kötelezettségek teljesítése. 
Ezeket a feladatokat városunk intézményei látják el, ezért a bizottság az intézményeinkkel 
együttmőködve végezte tevékenységét.  
 
Az érintett vezetıket meghívtuk a bizottsági ülésekre, ahol véleményüket, javaslatukat 
kifejthették az elıterjesztésekkel kapcsolatban.  
 
 
 



Döntéseinkben irányadó volt a szakterületünket érintı törvények maradéktalan betartása, 
különös tekintettel a közoktatásról szóló többször módosított 1993. évi LXXIX. tv., az 1997. 
évi CXL. törvény a kulturális javak védelmérıl és a muzeális intézményekrıl, a nyilvános 
könyvtári ellátásról és a közmővelıdésrıl, a 2000. évi CXLV. törvény a sportról. 
 
Az elmúlt években a közoktatás terén számos törvényi változás történt. Változott a 
finanszírozási rendszer, csökkent a gyermeklétszám, emelkedtek a pedagógusok kötelezı 
óraszámai. Mindezek szükségessé tették a nevelési-oktatási intézményeink 2007-ben 
bekövetkezett integrációját majd a SEPSZ létrehozását.  
 
Bár a fenntartó önkormányzat az elmúlt években több racionalizálási döntésre kényszerült, de 
ezzel párhuzamosan igyekezett mindent megtenni – a csökkenı tanulólétszám ellenére – a 
feladat-ellátási helyek minél hosszabb ideig történı megtartásáért, valamint 
 

� új álláshelyeket biztosított a 2009. évben (4 gyerekfelügyelı, 5 pedagógiai asszisztens), 
hogy a pedagógus létszámleépítést elkerülve a pedagógusok rendszerben maradását 
biztosítsa, 

� a vezetık nagyobb mértékő órakedvezményével további 1 pedagógus álláshely 
fenntartásának lehetıségét teremtette meg. 

� a 2009/2010-es tanévben 61 óra, a 2010/2011-es tanévben 66 óra biztosításáról döntött 
a tehetséggondozás és a csoportontás feltételeinek biztosítása érdekében, amely a 
következı tanévben 3 pedagógus továbbfoglalkoztatására ad lehetıséget, illetve arra, 
hogy a 2009/2010-estanévtıl kezdıdıen Dr. Balogh László Professzor, a Magyar 
Tehetséggondozó Társaság elnökének irányításával egy tehetségfejlesztı program 
kerüljön 5. osztálytól kezdıdıen felmenı rendszerben bevezetésre a SKÁI-ban, 

� a 2010. évi költségvetésben fedezetet biztosított a munkáltatói döntésen alapuló 
illetménykiegészítésre, és – bár csökkenı mértékben -, de a dolgozók cafetéria 
juttatására is, 

� valamennyi diák részére az önkormányzat finanszírozza a tanulmányi kiránduláson 
való részvételt, valamint 110 tanuló nyári balatoni táborozását is, 

� az integrációs intézkedések eredményességének elısegítésére óvodás és iskolás 
buszjárat mőködtetésérıl döntött, 

� Európai Uniós pályázatok megnyerésével befejezéséhez közeledik a Kossuth Lajos 
Iskola rekonstrukciója, a Hunyadi Mátyás Tagiskola nyílászáróinak cseréje, az MSK 
felújítása. Ugyancsak megújultak óvodáink is. 

� A gyermekétkeztetés minıségének javítása érdekében átvettük a Kristály Étterem 
üzemeltetését. A gyermekétkeztetés helyzete javult. Helyes lépésnek bizonyult a 
Sajószentpéteri Közétkeztetési Non-Profit Kft létrehozása. 

 
Az elmúlt négy évben többször került sor oktatási-nevelési intézményink 
alapdokumentumainak átdolgozására. Az alapító okiratok, az SZMSZ-ek és mellékleteik, a 
Házirendek, Pedagógiai programok, IMIP-ek, az Intézményi Közoktatási Esélyegyenlıségi 
Intézkedi Tervek módosítását véleményezte bizottságunk. Ugyancsak minden év júniusában 
értékeltük oktatási-nevelési intézményeink egész évi szakmai munkájának színvonalát. 
 
Figyelemmel kísértük a bizottságunkhoz tartozó intézmények magasabb vezetıi megbízására 
megjelent pályázatokat. A pályázókat meghallgattuk, a pályázatokról véleményt alkottunk, 
amelyet megismertettünk a képviselı-testülettel. 
 



Támogattuk városunk testvérvárosi kapcsolatait, részt vettünk a programok megszervezésében 
és végrehajtásában. 
 
Tanulóifjúságunk mindennapos testedzését és versenysportját a Diáksport Bizottságon 
keresztül segítettük. A városi sportot támogatási hozzájárulással fejlesztettük. Hozzájárultunk 
a Bursa Hungarica ösztöndíjpályázat sikerességéhez.  
 
A közmővelıdési, sport és közgyőjteményi feladatok ellátását önkormányzati rendeletünk 
szerint városunk az MSK intézményének mőködtetésével biztosítja. Az intézmény 
biztonságos mőködéséhez a kellı források az elmúlt négy évben is biztosítottak voltak. 
Pályázataikat a közoktatási intézményekéhez hasonlóan bizottságunk mindig támogatta, a 
szükséges önrész megszavazását javasolta a képviselı-testületnek. 
 
Támogattuk városunk egyházait, javasoltuk több templomunk felújítását. 
 
Megköszönöm bizottságunk valamennyi tagjának négy éves munkáját, a hivatal 
munkatársainak segítı közremőködését. 
 
 
Sajószentpéter, 2010. szeptember 07. 
 
 
 

Sajószentpéter Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 
……../2010. (IX.16.) KT határozata 

beszámoló a Közoktatási, Kulturális és Sportbizottság 2006-2010. közötti munkájáról 
 
 
Sajószentpéter Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a tárgyi elıterjesztést megvitatta 
és a Közoktatási, Kulturális és Sportbizottság 2006-2010. közötti munkájáról szóló 
beszámolót elfogadja. 
 
 
Felelıs: polgármester 
             Bizottság elnöke 
 
Határidı: azonnal 
 
 
 
 
 
 


